
 
ALPĪNISMA KOMISIJAS SĒDES PROTOKOLS Nr.2/20 

 
Rīgā,        2020. 18.06. 

 
Alpīnisma komisijas sēdē piedalās: Mihails Pietkevičs, Edgars Šāblis, Oļegs Mirošņikovs, 
Vilnis Bušs, Pēteris Kūlis (attālināti). 
Protokolē: E.Šāblis 
Darba kārtība; 

1. Par kopsapulci. 
2. Alpīnisma čempionāta nolikums. 
3. AK komisijas nolikums. 
4. Alpīnisma tehnikas sacensību tiesnešu sertificēšanas kārtība. 
5. Iesācēju apmācības programma. 
6. Kalnos kāpšanas noteikumi. 
7. Dažādi. 

E.Šāblis – nepatiesas runas par Sporta tūrismu virzīšanu.  
Neobjektīva  no N.Reinberga AK darba interpretācija! 
LAS valdē jau nekādi priekšlikumi no N.Reinberga nebija, bet tika bremzēti dažādi 

noteikumu. 
M.Pietkevics nelaimes gadījumu 2019.gadā nebija un nebija tāpēc arī analīzes. 
V.Bušs -  – LACA Apmācību programmā tas ir iekļauts un tiek analizēti katru gadu. 

           E.Šāblis  - iesācēju apmācības programmas ir LACA, “Traverss”,  un tās var izmantot           
arī  citas biedrības, bet vai katrs var veikt apmācību.  

         M.Pietkevics - Alpīnistu instruktoru un sportistu reģistrs ir redzams LAS mājas lapā. 

         E.Šāblis – atbilde par AT noteikumiem tika aizsūtīta  “Remosam” 14.02.2020, laikam 
visi “Remossa” biedri to nebija lasījuši! 

O.Mirošņikovs sakarā ar to, ka tiks mainīts AK komisijas sastāvs Latvijas AČ 
nolikumu, lai gatavo jaunais sastāvs. Tiek atbalstīts. 

M.Pietkevics – AK  komisijas nolikumu sagatavošanu izziņota biedrībām. 
           E.Šāblis – a) Alpīnisma tehnikas sacensību tiesnešu sertificēšanas kārtības 
noteikumu, 
                              b) Kalnos kāpšanas noteikumu 
Izstrāde ir pabeigta un iesniedzama valdei apstiprināšanai. O.Mirošņikovs – pret, lai to 
dara jaunā komisija. Tiek nolemts iesniegt. 

          O.Mirošņikovs – vajadzētu aktivizēt kāpēju reģistru! 



          M.Pietkevics – svarīgi būtu alpīnisma atskaišu reģistrs mājas lapā, bet jānoskaidro, 
vai var tādu apjomu ievietot. 

E.Šāblis – Iepriekšējo “Remosa”  AT noteikumu variantu izsūtīju 16 tiesnešiem, 
dalībniekiem, atsaucās 9. 

Kopējais viņu viedoklis, ka esošie noteikumi jāpapildina, jo iesūtītie nav sagatavoti 
redakcionāli. Arī es piekrītu. 

 Runāju ar “Remosa” aktīvisti  K.Apsenu  par darba grupas izveidi AT noteikumu izstrādē, 
solīja strādāt. 

 

Protokolēja                                                                           E.Šāblis 


